
Redakčná rada Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap 

 

Z á p i s n i c a 

 

z elektronického rokovania Redakčnej rady Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap  

prebiehajúcom počas júna 2022 

 

 

Počet členov rady: 7 

Prítomní: komunikácia členov prostredníctvom emailov 

Neprítomní: - 

 

R o k o v a n i e : 

 

Rokovanie Redakčnej rady (RR) Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap iniciovala predsedníčka 

rady. Prebiehalo v elektronickej forme prostredníctvom emailovej komunikácie: 

 

1) Otvorenie  

2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

3) Diskusia 

4) Záver  

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 

 

 Predsedníčka otvorila rokovanie redakčnej rady emailom s výzvou na predloženie návrhov 

a pripomienok rady do aktuálneho čísla novín. 

 

 

K bodu č. 2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

 

Pani Illés Kósik požiadala o udelenie miesta na titulnej strane MsKS, konkrétne o banner 

na šírku strany pre informovanie o dátume osláv Palóckych dní. Predsedníčka navrhla samosprávnu 

tému o budúcnosti železničnej stanice a vzala si na starosť spracovanie zasadnutia zastupiteľstva, 

ktoré sa bude konať na konci mesiaca. Informovala tiež o blížiacom sa podujatí o odovzdávaní pece 

na hradnom nádvorí. Pani Cíferová navrhla vyhradiť miesto na článok o výstrahe pre seniorov pre 

podvodmi, lebo polícia informovala o ich náraste. Tiež navrhla vyhradiť miesto pre článok 

s plagátom od mesta Lučenec na informácie ohľadne cyklobusu. Zúčastnení návrh schválili. 

Odobrili tiež témy rekonštrukcie štadióna, prijatia študentov na MsÚ a športových článkoch.  

 

K bodu č. 3) Diskusia 

 

Zúčastnení sa dohodli byť v kontakte počas celého mesiaca a priebežne konzultovať 

ostatné prípadné témy a čitateľské listy.  

 



K bodu č. 4) Záver 

 

 Po prijatí všetkých dohodnutých materiálov predsedníčka na tento mesiac uzavrela 

rokovanie o príprave novín. 

 

 

Zapísala: Mgr. Klaudia Mikuš Kovácsová   
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